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Omdat de kadastrale informatie voor het gehele 
bovenlandenden gebied beschikbaar is, is de informatie 
op perceelniveau in een handomdraai te raadplegen. 

Helaas is er (nog) geen directe link naar het kadaster en 
moeten deze gegevens apart en tegen betaling worden 
aangevraagd. Gelukkig gaat de aanvraag digitaal en de 
informatie binnen een paar minuten beschikbaar.

Beste lezers  

Sinds een aantal maanden ben ik bestuurslid van 
Stichting Bovenlanden. Een stichting naar mijn hart, 
die zich als ‘rentmeester’ al vele jaren inspant om een 
bijzonder waardevol stukje Aalsmeer – cultuur en natuur 
- te bewaren. Mede dank zij de enorme inspanningen van 
deze stichting kon de eeuwenoude en heel bijzondere 
structuur van het Bovenlandengebied behouden blijven 
en dat is in deze tijden van oprukkende verstedelijking 
lang niet vanzelfsprekend. De Bovenlanden vormen als 
het ware de longen van Aalsmeer en bovendien zijn ze 
van grote economische en recreatieve waarde. Functies 
die op het eerste gezicht niet makkelijk te verenigen zijn. 
In de Bovenlanden lukt dat wonderwel en dat moet ook 
zo blijven. 

In het dagelijks leven ben ik ondernemer in 
duurzaamheid, consultant die bedrijven en particulieren 
helpt om energie te besparen en maatschappelijk 
verantwoord te ondernemen. Na mijn afscheid uit de 
actieve politiek – ik was raadslid en wethouder - ben ik 
naast het weer opbouwen van mijn bedrijfje veel
vrijwilligerswerk gaan doen en kan op die manier mijn

maatschappelijke betrokkenheid bij de Aalsmeerse 
samenleving tonen. Maar bovenal deel ik met de 
drijvende krachten van Stichting Bovenlanden de passie 
voor duurzaamheid en natuur en milieu. 

Wij hebben een ambitieuze agenda en dat moet ook. 
Want er is nog zo veel te doen om de Bovenlanden te 
behouden voor verrommeling. Om het mogelijk te maken 
dat de voor Aalsmeer zo kenmerkende seringenteelt 
niet verloren gaat en dat de natuur in staat wordt 
gesteld om voor planten en dieren een aantrekkelijk en 
gezond leefklimaat te scheppen. Tegelijkertijd moet het 
mogelijk zijn om het gebied op een verantwoorde wijze 
te ontsluiten voor recreanten. Die opgave is niet mis en 
daar is veel geld, doorzettingskracht en stuurmanskunst 
voor nodig om dat allemaal te bolwerken. Ik draag er 
graag mijn steentje aan bij. 

Langs deze weg wil ik u allen een bijzonder mooi nieuw 
jaar toewensen.  

Ulla Eurich
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Westeinderplassen unieke ‘hotspot’ 
voor Europese Meerval

De meerval is de grootste inheemse roofvis. Tot nu 
toe was er nog weinig bekend over de populatie van 
deze veenreuzen in de Westeinderplassen. Daarom 
heeft het hoogheemraadschap van Rijnland samen met 
Sportvisserij Nederland twee jaar lang onderzoek gedaan 
naar de Europese Meerval in de Westeinderplassen. 
Ook is de lokale beroepsvisser, Theo Rekelhof, intensief 
betrokken geweest bij dit onderzoek als visser en 
vanwege zijn directe kennis over het gebied.

Uit het onderzoek blijkt dat er tussen de 1.500 en 2.000 
meervallen groter dan 25 centimeter voorkomen in de 
Westeinderplassen. Dit is aan de hand van een merk-
terugvangexperiment onderzocht. Hierbij zijn eerst zoveel 
mogelijk meervallen gevangen en voorzien van een 
zender.

De gevangen meervallen zijn vervolgens weer in 
hetzelfde gebied waar ze gevangen zijn, uitgezet. In de 
periode daarna zijn opnieuw zoveel mogelijk meervallen 
gevangen. Door de vissen te scannen werd vastgesteld 
of de vis al gemerkt was of dat het een ‘nieuw’ 
exemplaar betrof. Gedurende het onderzoek zijn er 388 
unieke exemplaren gevangen en voorzien van een merk. 
Vervolgens zijn er 241 exemplaren gevangen, waarvan er 
55 eerder waren gemerkt. 

Bijzonder was dat in de populatie de één- en tweejarige 
meervallen volledig ontbraken in de vangst. De grootste 
meerval was 153 centimeter. Waarschijnlijk was deze 
vis 10 tot 12 jaar oud. Het blijkt dat de meerval op 
de Westeinderplassen niet ouder wordt dan 12 jaar of 
mogelijk een langzamere groei vertoond dan

soortgenoten in de zuidelijke landen. 

Uit het onderzoek is eens temeer het belang 
van de rietzudden voor de meerval gebleken. Bij 
gebiedsontwikkelingen kan Rijnland deze kennis nu 
meenemen. Kennis die voor dit onderzoek nog niet 
beschikbaar was. 

In Nederland komen steeds meer meervallen voor. Toch 
lijkt de populatie in de Westeinderplassen redelijk uniek 
te zijn. Rijnland heeft het voornemen ontwikkeling van 
deze populatie te blijven volgen als onderdeel van de 
maatregelen om te komen tot een goede waterkwaliteit.

IJSVOGELFONDS

Met de toename van de oppervlakte natuurgebied zal 
aanvullend onderhoud moeten worden uitbesteed aan 
professionele bedrijven. En dat kost geld en daarom is 
het IJsvogelsfonds opgericht. Op dit moment wordt het 
IJsvogelfonds gesponsord door de volgende bedrijven:

Meer informatie over het IJsvogelfonds en hoe u zich 
daarvoor kunt aanmelden vindt u op onze site.

Voor in uw agenda:

De vaartocht 2016 vindt plaats op vrijdag 12 augustus 
en gaat dit jaar weer naar de grote en kleine poel. Vanaf 
1 april kunt u digitaal reserveren op onze site.

Colofon 
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